
Protokół Nr LXIII/2023 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 29 listopada 2023 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Sędziszów Aneta Konieczna. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła, iż obecnych jest 12 radnych, sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. 
 
Ad. 3 
Na sekretarza obrad zaproponowała radnego Rafała Dębickiego– wyraził zgodę. 
Głosowanie: 11 głosów ZA. 

Ad. 4 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła wnioski Burmistrza z porządku obrad: 

1. O wycofanie z porządku obrad Uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży 
nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 
Głosowanie: 12 głosów ZA. 

 
2. O wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Sędziszów na rzecz ich 
użytkowników wieczystych. 
Głosowanie: 12 głosów ZA. 
 

3. O wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej na rzecz Powiatu Jędrzejowskiego na wykonanie zadań w zakresie 
poprawy bezpieczeństwa na drogach powiatowych położonych na terenie Gminy Sędziszów.   
Głosowanie: 12 głosów ZA. 
 

Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji nr LXII/2023 z dnia 25 października 2023 r.  
6. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
7. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
8. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do ustalenia 

podatku rolnego. 
9. Uchwała w sprawie ustanowienia zasad na jakich przewodniczącym wykonawczych 

jednostek pomocniczych będzie przysługiwała dieta. 
10. Uchwała w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych. 
11. Uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia jej wysokości, zasad poboru i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
12. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Sędziszów w 

perspektywie 2030+ oraz określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w 
tym trybu konsultacji. 

13. Uchwała w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług wodociągowych w zakresie 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1 stycznia 2024 roku do 31 grudnia 2024 roku. 

14. Uchwała w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Sędziszów na rzecz ich użytkowników wieczystych. 



15. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
Ochotniczych Straży Pożarnych. 

16. Uchwała w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy gminy Sędziszów  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3. ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 
2024. 

17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 
maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Samorządowym „KRAINA 
MALUSZKA”, prowadzonym przez Gminę Sędziszów.  

18. Uchwała w sprawie nadania godności „Zasłużony dla Gminy Sędziszów” 
19.  Uchwała w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i domu” Gminy 

Sędziszów na lata 2024-2028. 
20. Uchwała w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z 
opłat a także trybu ich pobierania. 

21. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Sędziszów dla wybranych obszarów położonych w Boleścicach, 
Pawłowicach, Jeżowie, Białowieży i Mstyczowie. 

22. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Sędziszów dla wybranych obszarów położonych w Aleksandrowie  
i Piołunce. 

23. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Sędziszów, na podstawie którego mają być lokalizowane elektrownie 
wiatrowe. 

24. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Powiatu 
Jędrzejowskiego na wykonanie zadań w zakresie poprawy bezpieczeństwa na drogach 
powiatowych położonych na terenie Gminy Sędziszów.   

25. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sędziszów na lata 2023-2032.  
26. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2023 rok.  
27. Informacja Burmistrza o oświadczeniach majątkowych pracowników samorządowych 

zobowiązanych do ich składania. 
28. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dotycząca oświadczeń majątkowych za rok 

poprzedni radnych Rady Miejskiej Sędziszów. 
29. Sprawozdanie z realizacji przedsięwzięcia pn. Usuwanie wyrobów zawierających azbest  

z terenu gminy Sędziszów w roku 2023 zgodnie z „Programem usuwania azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Sędziszów na lata 2008-2032”. 

30. Wolne wnioski i dyskusja. 
31.  Zamknięcie obrad. 

 
Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 5 
Pani Wiceprzewodnicząca zapytała radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
Brak uwag. 
Głosowanie: 12 głosów – ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 6 
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
O godz. 9:48 pojawił się radny Piotr Jaros. W sesji uczestniczy 13 radnych.  
 
Radny W. Tabor: 
Korzystając z okazji, chciałbym w imieniu mieszkańców Gniewięcina, sołtysa i mieszkańców Piły 
podziękować za ten piękny odcinek drogi. 1 grudnia jest otwarcie.  
 



Radny J. Jaworski: 
W związku z oddaniem oświetlenia na ul. Dworcowej, Przemysłowej, Ogrodowej i Leśnej, czy w 
umowie było podjęty temat odnowienia chodników? Oczywiście po pewnym czasie. Obecnie są 
zrobione, ale po pół roku może się to zapaść. Czy my to będziemy odnawiać czy firma daje nam jakąś 
gwarancję, ze to będzie na tyle dobrze zrobione, że nie trzeba będzie tego naprawiać? 
Pan Burmistrz: 
Każda umowa ma zapis, że ma być odtworzona do stanu poprzedniego. Jakby coś się działo to będziemy 
zwracać się do firmy, żeby poprawili. Będziemy zgłaszać.  
Radny J. Jaworski: 
Oni zawsze robią profesjonalnie, przyjdzie zima, przyjdą deszcze i to siada. Trzeba to uwzględniać w 
umowach. Powinna być dawana jakaś gwarancja na to. I ZUK później musi to naprawiać albo bierzemy 
firmę, która to odnawia.  
Pani Mecenas E. Dąbrowska: 
Takie zapisy są w umowach. Każde roboty mają okres gwarancyjny. Te prace też wchodzą w zakres 
robót, w związku z tym, jeżeli w okresie gwarancyjnym wystąpią jakieś usterki to my mamy prawo je 
zgłosić. A obowiązkiem wykonawcy jest przywrócenie stanu poprzedniego.  
Radny J. Wiencek: 
Jest przewidziana podcinka drzew na Osiedlu Skarpa. Czy po podcince będzie to ktoś jeszcze 
weryfikował? Jest parę drzew, które są rozrośnięte i trzeba je mocno przyciąć.  
Proszę wyjaśnić o co chodzi z pismem od Starosty Jędrzejowskiego o cofnięcie? Czy było coś 
wywożone na grunty? 
Pan Burmistrz: 
Ja już informowałem o tym chyba na komisjach. To chodzi o to co było wywożone na grunty orne, na 
pola w Krzelowie. Było zgłoszenie mieszkańców na zebraniu wiejskim. Była interwencja. My jako 
Gmina też podjęliśmy sprawdzenie. I według nas nie było to tak robione jak wymagają przepisy. Zgłosili 
to do Starostwa Powiatowego jako organu wydającego takie pozwolenia, o dokonanie weryfikacji, 
sprawdzenia. To pozwolenie dla tej osoby zostało cofnięte.  
Radny J. Wiencek: 
Ale są to substancje nieszkodliwe? 
Pan Burmistrz: 
To był kompost z tego co zbiera się w miastach: gałązki, trawy itd. Zapach był na tyle intensywny i jak 
nie zagospodarowało się tego w ciągu 24 godzin to później już było niezgodnie z prawem.  
Radny J. Wiencek: 
Koszt energii, którą gmina zakupiła tj. 0,70 gr. Rozumiem, ze jest to tylko energia i do tego trzeba 
doliczyć koszty przesyłu?  
Pan Burmistrz: 
Tak, ale są to już nie wynegocjowalne. Jest to stawka mniej niż mieliśmy. Mam nadzieję, że utrzymają 
się te górne stawki dla ludzi, dla samorządów, dla instytucji.  
Radny D. Juszczyk: 
Czy będzie dokończone oświetlenie obwodnicy?  
Pan Burmistrz: 
Nie pamiętam jaki mają termin. Na pewno będzie dokończone. To zostało ujęte w tym zadaniu.  
Radny K. Prusek: 
Kiedy ta decyzja została wydana? I czy mógłbym otrzymać tą decyzję jako sołtys? Chciałbym ją 
przekazać mieszkańcom. Do tej pory jej nie mam.  
Pan Burmistrz: 
Proszę się skontaktować w wydziale rolnictwa.  
Radny A. Stępień: 
W Zielonkach też miało miejsce takie zdarzenie. Było zniszczone szkolne boisko. Było zgłoszone na 
policję. Trzeba o tym mówić, żeby na przyszłość nic już takie się nie zdarzyło. Może znajdziemy tego 
sprawcę.  
Czy dałoby radę przyśpieszyć zakup wiaty przystankowej w Zielonkach? Dzieci czekając na autobus 
muszą stać na poboczu w śniegu.  
 
 



Pan Burmistrz: 
Bardzo dziękuję sołtysowi Andrzejowi Stępniowi za bardzo dużą aktywność. Sam wykonał najpierw 
przeoranie, zasianie trawy i wyrównanie boiska, później koszenie. I nagle ktoś przyjeżdża i robi tzw. 
„palenie opon”. Wiecie jak to niszczy to co zostało wykonane. Mam nadzieję, że policja dojdzie do 
tego kto to zrobił i poniesie pełne konsekwencje.  
W wydziale oglądają sesję. Myślę, ze będziemy dzwonić i prosić o tą wiatę. Pewnych terminów nie 
przeskoczymy. To wszystko jest już dane w procedury.  
Radny J. Jaworski: 
W związku z tymi dewastacjami, była podpisana umowa z p. Jasińskim odnośnie monitoringu. I to 
miało być robione w tym okresie.  
Pan Burmistrz: 
Monitoring już działa.  
Radny J. Jaworski: 
Chciałem zapytać jeszcze o jedną sprawę, chodzi o odśnieżanie. Mówił pan, że chodniki sięgające do 
posesji. Jakie są reguły?  
Pan Burmistrz: 
Jeśli jest własność, która się dysponuje, przylega do chodnika. Każdy ma obowiązek utrzymać, 
odśnieżać, czyścić rów, czyścić przejazd. Jest to obowiązek ustawowy. Natomiast jeśli między 
chodnikiem a własnością jest „coś, np. tak jak na ul. Dworcowej jest droga powiatowa - jest pas zieleni 
i chodnik to to wtedy już nie przylega bezpośrednio do pasa drogowego, jest poza własnością powiatu 
to wtedy ktoś to musi zrobić. Co do zasady powinien to robić właściciel najbliższej posesji, ale my 
wchodzimy tzn. ZUK.  
Radny W. Tabor: 
Ja również mam problem z tzw. Kamieńcem. Takie rzeczy jak opony, styropian, resztki po budowlane 
wszystko wywożą. Ja pilnuję, sołtys również. Czy tam można jakiś monitoring czy coś innego?  
Pan Burmistrz: 
Czy jest tam możliwość zawieszenie kamerki-pułapki? Myślę, że w takie miejsca trzeba. I zgłaszać 
wtedy na policję, bo to jest przestępstwo. Dzisiaj nie ma już regionalizacji. O tym gdzie wywozi to 
decyduje firma wywożąca. Nie ma żadnych dzikich miejsc, gdzie można wywieźć śmieci.  
Radny W. Tabor: 
Mnie właśnie chodziło o tą foto-pułapkę.  
Radny R. Dębicki: 
ZUK ma taką foto-pułapkę. Możemy pożyczyć.  
Pan Burmistrz: 
I przemieszczajcie ją. Jak zostanie ukarany jeden, drugi to trzeci się zastanowi. 
Radny K. Prusek: 
Odnośnie tych foto-pułapek to może na przystankach w miejscowościach: Krzelów, Tarnawa. Może 
chociaż na tydzień. Może ktoś się złapie. To na pewno nie nasz mieszkaniec tylko jakiś przejezdny. 
Później ZUK ma dużo sprzątania.  
Pan Burmistrz: 
Proszę o pomoc z przemieszczaniem tej kamerki. Co 2 tygodnie przemieszczać.  
 
Ad. 7 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości. 
Radny J. Jaworski: 
Może powiemy więcej szczegółów.  
Pani Skarbnik: 
To jest 12% do poprzedniej stawki. Nasz ubytek nie zastosowania najwyższych stawek to jest 1 mln 
800 tys. zł.  
Radny J. Jaworski: 
W subwencji wiemy, ze też nam braknie te 1 mln 800 tys. zł. Stawki będą podniesione o około 12%.  
 
Głosowanie:11 głosów ZA, 1 głos PRZECIW, 1 głos WSTRZYMAŁ SIĘ. LXIII/531/2023 
 



Ad. 8 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
stanowiącej podstawę do ustalenia podatku rolnego.  
Brak pytań. 
Głosowanie: 11 głosów ZA, 2 głosy PRZECIW.    LXIII/532/2023 
 
Ad. 9 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad na jakich 
przewodniczącym wykonawczych jednostek pomocniczych będzie przysługiwała dieta.  
Mecenas E. Dąbrowska: 
Chciałam przypomnieć, że radni, którzy są jednocześnie sołtysami nie powinni głosować nad 
uchwałami w tym przedmiocie.  
 Brak pytań. 
Głosowanie: 9 głosów ZA, 1 głos WSTRZYMAŁ SIĘ (radny K. Prusek).  
  Radni: A konieczna, J. Strzelec, A. Stępień nie głosowali.  
          LXIII/533/2023 
 
Ad. 10 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych.  
Brak pytań. 
Głosowanie: 11 głosów ZA, 1 głos PRZECIW, 1 głos WSTRZYMAŁ SIĘ. LXIII/534/2023 
 
Ad. 11 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, 
określenia jej wysokości, zasad poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso.  
Mecenas E. Dąbrowska: 
Chciałam przypomnieć, że radni, którzy pełnią funkcję inkasentów nie powinni głosować nad 
uchwałami w tym przedmiocie.  
Brak pytań. 
Głosowanie: 12 głosów ZA, radna A. Konieczna nie głosowała.   LXIII/535/2023 
 
Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła przerwę do 10:35.  
Po przewie stawili się jak dotychczas.  
 
Ad. 12 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 
Strategii Rozwoju Gminy Sędziszów w perspektywie 2030+ oraz określenia trybu i harmonogramu 
opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/536/2023 
 
Ad. 13. 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy 
odbiorców usług wodociągowych w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1 
stycznia 2024 roku do 31 grudnia 2024 roku. 
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/537/2023 
 
Ad. 14 
W tym miejscu wystąpiło zamieszanie związane z kolejnością w porządku obrad. Dotyczyło ono 
uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Sędziszów na rzecz ich użytkowników wieczystych, która była odczytana wcześniej omyłkowo w pkt. 
23 porządku obrad.  
Uchwały podjęte są zgodnie z głosowaniem.  



 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków 
sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Sędziszów na rzecz ich użytkowników 
wieczystych 
Radny J. Jaworski: 
Użytkowanie wieczyste czyli np. bloki spółdzielcze są położone naszym terenie, w użytkowaniu 
wieczystym i czy oni będą mogli je wykupywać? Każdy jest tam jakimś udziałowcem. Tak jak było to 
w przypadku użytkowania wieczystego na gruntach Powiatu lub Skarbu Państwa. Czy to są takie 
grunty? Spółdzielnia postawiła grunty i pamiętam, że zbierałem podatek użytkowanie wieczyste na 
rzecz gminy.  
Mecenas E. Dąbrowska: 
Ustawa, która weszła w życie w maju tego roku wprowadza i określa szczegółowo zarówno podmiotowy 
jak i przedmiotowy zakres roszczeń o sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz jej użytkownika 
wieczystego. Użytkownik wieczysty w terminie 12 miesięcy od dnia wejścia w życie tej ustawy do dnia 
26 maja 2024 r. może wystąpić z żądaniem sprzedaży tej nieruchomości ma jego rzecz. Żądanie 
sprzedaży nie przysługuje, jeżeli nieruchomość została oddana w użytkowanie wieczyste po 31 grudnia 
1997 r., jeżeli użytkownik wieczysty nie wykonał zobowiązania określonego w umowie o oddaniu 
nieruchomości w użytkowanie wieczyste, nie przysługuje również w odniesieniu do gruntów 
położonych na terenie portów i przystani morskich i jeżeli grunt jest wykorzystywany na prowadzenie 
rodzinnego ogrodu działkowego. Jak również nie przysługuje do nieruchomości gruntowej 
zabudowanej, wic w tym przypadku o którym pan mówi, to jest możliwość, że wspólnoty występowały 
do gmin z roszczeniami o możliwość sprzedaży gruntów pod taką nieruchomością. I w takim przypadku 
ustalenie ceny sprzedawanej nieruchomości temu użytkownikowi wieczystemu nastąpi poprzez wycenę 
tego gruntu przez rzeczoznawcę majątkowego.  
Radny J. Wiencek: 
Wiadomo, jakie to są tereny, jakie grunty są u nas w Sędziszowie. Ale jak dotrzeć do tych ludzi? To jest 
świeża ustawa, ale krótko trwająca. 
Mecenas E. Dąbrowska: 
Z taki roszczeniem można wystąpić do końca przyszłego roku.  
Radny J. Wiencek: 
Myślę, że nie chodzi tu o same bloki, bo są też inne grunty. 
A czy Urząd nie mógłby podać taką informację, wystąpić do tych ludzi? Bardzo bym prosił pana 
Burmistrza o to.   
Brak więcej pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/538/2023  
 
Ad. 15 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych. 
Mecenas E. Dąbrowska: 
Radni, którzy są ochotniczymi strażakami również nie mogą brać udziału w głosowaniu.  
Głosowanie: 8 głosów ZA, 1 głos WSTRZYMAŁ SIĘ. 4 radnych nie głosowało. 
          LXIII/539/2023 
 
Ad. 16 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu 
współpracy gminy Sędziszów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3. ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na 
rok 2024. 
Pan Burmistrz: 
Chciałem tutaj przeprosić za zamieszanie, które miało miejsce na komisjach wspólnych. Macie nowy 
projekt bez wskazywania kwot, ale w takiej wersji jest nie przyjęcia, do uchylenia przez Wojewodę. 
Możliwe jest podanie kwoty ogólnej ilości środków, które na ten program będą przeznaczane bez 
wskazywania poszczególnych działań, ale to na dzisiaj wymagałoby innego ujęcia zapisów w tej 
uchwale. Bardzo proszę o przyjęcie tej uchwały w pierwotnej wersji w materiałach, gdzie podana jest 



ogólna kwota jak i wskazane są środki na poszczególne działania. Na przyszły rok inaczej zostanie ona 
opracowana.  
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/540/2023 
 
Ad. 17 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Samorządowym 
„KRAINA MALUSZKA”, prowadzonym przez Gminę Sędziszów. 
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/541/2023  
 
Ad. 18 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania godności „Zasłużony dla 
Gminy Sędziszów”. 
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/542/2023 
 
Ad. 19 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego 
„Posiłek w szkole i domu” Gminy Sędziszów na lata 2024-2028. 
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/543/2023  
 
Ad. 20 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego 
lub całkowitego zwolnienia z opłat a także trybu ich pobierania. 
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/544/2023  
 
Ad. 21 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów dla wybranych obszarów 
położonych w Boleścicach, Pawłowicach, Jeżowie, Białowieży i Mstyczowie.  
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/545/2023  
 
Ad. 22 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów dla wybranych obszarów 
położonych w Aleksandrowie i Piołunce. 
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/546/2023 
 
Ad. 23 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów, na podstawie którego mają 
być lokalizowane elektrownie wiatrowe.  
Brak pytań. 
Głosowanie: 12 głosów ZA, 1 głos WSTRZYMAŁ SIĘ.    LXIII/547/2023 
 
 
 
 



Ad. 24 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej na rzecz Powiatu Jędrzejowskiego na wykonanie zadań w zakresie poprawy 
bezpieczeństwa na drogach powiatowych położonych na terenie Gminy Sędziszów.   
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/548/2023 
 
Ad. 25 
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sędziszów na lata 2023-2032. 
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/549/2023 
 
Ad. 26 
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2023 rok. 
Brak pytań. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie.     LXIII/548/2023 
 
Ad. 27 
Pan Burmistrz przedstawił Informację o oświadczeniach majątkowych pracowników samorządowych 
zobowiązanych do ich składania. 
 
Ad. 28 
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła Informację Przewodniczącego Rady Miejskiej dotyczącą 
oświadczeń majątkowych za rok poprzedni radnych Rady Miejskiej Sędziszów. 
 
Ad. 29 
Sprawozdanie z realizacji przedsięwzięcia pn. Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy 
Sędziszów w roku 2023 zgodnie z „Programem usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest 
z terenu gminy Sędziszów na lata 2008-2032”.  
Brak pytań. 
 
Ad. 30 
Wolne wnioski i dyskusja.  
Radny R. Dębicki: 
Prośbę kieruję do p. radnej powiatowej. Mianowicie od jakiegoś czasu skarżą się na brak oświetlenia w 
tej części ulicy, która jest przy Auto-Maxie. Wiem, że to jest droga powiatowa i zdaję sobie sprawę, że 
kompletny montaż od Auto-Maxu aż do przejazdu to spora inwestycja i pewnie by to zajęło dużo czasu. 
Niemniej jednak bardzo bym prosił o tymczasowe rozwiązanie i chociaż o oświetlenie tego przejścia 
dla pieszych, które znajduje się prawie na wprost wejścia na bazę TKR. Trzeba coś zaradzić najszybciej 
jak się da.  
Dostałem informację o zniszczonej nawierzchni od mieszkańców ul. Ogrodowej, tej części, która jest 
od ul. Zielonej w lewo. Mieszkańcy twierdzą, że jest to zdewastowane. Moim zdaniem jest to zła jakość 
wykonania. Finalnie, obecne ta nawierzchnia nie jest do użytku. Jest pokruszony asfalt, są dziury.  Tego 
na pewno nie da się załatać doraźnie.  
Naprzeciwko sklepu motoryzacyjnego zdaniem mieszkańców, po tym procesie usuwania i wstawiania 
nowych słupów oświetleniowych została dziura w kostce. Jeżeli jest to zwykłe zapadlisko, które 
powstało użytkowania chodnika to jak najbardziej ZUK to załata. Ale jeżeli się okaże, że powstało to 
na skutek interwencji tej firmy, która wymieniała słupy to wtedy bardzo bym prosił o zgłoszenie się do 
niej o naprawienie tej nawierzchni.  
Radny K. Prusek: 
Chciałem podziękować p. Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych za wykonanie umocnienia poboczy 
w miejscowości Swaryszów. Fajni jest zrobione. Pan dotrzymał słowa. Teraz jest prośba, żeby na wiosnę 
obiecana ścinka była wykonana oraz żeby uzupełnione pobocze nie było kraszone tylko zrobione w 
całości. Nie wygląda to wtedy estetycznie.  



Dziękuję panu Dyrektorowi Zlewni w Jędrzejowie, p. Andrzejowi Sito za wykonanie umocnienia 
brzegu rzeki Mierzawa w miejscowości Czekaj. Dziękuję p. Burmistrzowi za pisma, osobom 
merytorycznym: p. Magdalenie Ejsmond-Mrówka, p. Magdalenie Mędrek za wizję w terenie i za 
realizację tego przedsięwzięcia.  
Proszę p. Dyrektora o pogłębienie tych rowów, o których p. Burmistrz mówił w sprawozdaniu. Pan 
Burmistrz był też na zebraniach i ludzie prosili o to.  
Radny W. Tabor: 
Wracając spowrotem do tego kamieńca to prosiłbym o wyrównanie tych nawiezionych odpadów. 
Koparką można to zrobić. I wtedy ustawimy tą foto-pułapkę. 
Radny A. Stępień: 
Na Grązowie jest uszkodzony znak drogowy, przy tej drodze jak się skręca na Zapustę. Jest to znak 
wskazujący na miejscowość. Kierowcy się gubią, bo nie wszyscy znają tą drogę.  
Jak to się stało, że były targi w Jędrzejowie. Można było tam targować zwierzętami. Obecnie zostało to 
zniesione. Nie można kupić ani kury, ani królika, gołębia. Mieszkańcy się pytają kto to zniósł? 
Wczoraj na Grązowie wstawiali słupy. Czy one są pod oświetlenie? Jeden słup jest postawiony na 
samym skrzyżowaniu, za blisko rowu. Tam już nieraz były kolizje. Obecnie on stwarza tam jeszcze 
większe niebezpieczeństwo.  
Radny S. Fira: 
Czy można włączyć oświetlenie rano od godz. 4 na wsiach? Świeci się od godz. 5 do godz. 6:15. 
Mieszkańcy proszą o oświetlenie godzinę wcześniej.  
Krzyżówka od peronu w Klimontowie, Lipie-Jeżów, tam w tym lesie nakręca autobus szkolny. Tam 
gałęzie zwisają i ciężko jest mu się wyrobić.  
Radny J. Jaworski: 
Kwestia braku posypania piaskiem dróg na Osiedlach. Jak spadł śnieg, w pierwszy dzień to było 
tragicznie. Było oblodzenie. Ślizgaliśmy się i na chodnikach i na drogach. Powiat też wtedy bardzo źle 
zadziałał.  
Przewodniczący osiedla Rynek P. Adamski: 
Pisząc pismo odnośnie zamontowania monitoringu w Rynku, miałem na myśli, że ten monitoring będzie 
nam służył. Czy ten monitoring już działa? Z początkiem listopada zostało ukradzionych 8 kostek z 
chodnika. Również w pierwszym tygodniu listopada duża ilość odpadów komunalnych znajduje się w 
tej łezce. Czy jest możliwość sprawdzenia tego?  
Jak się pan odniósł do tematów poruszanych na ostatniej sesji. Pan zadeklarował, że zbada sytuację.  
Proszę o zakup i zamontowanie wiaty przystankowej na ul. Marianowskiej. Wieje, pada, tam jest 
tragedia jak ludzie czekają.  
Proszę o podcięcie krzaków na ul. Wodzisławskiej. Na ul. Jędrzejowskiej – jest to droga powiatowa, 
znajduje się droga gminna. Aczkolwiek pracownicy Urzędu do tej drogi si e mało przyznają. Pan 
naczelnik Olszak twierdzi, ze jest tylko 5 m drogi gminnej. Jak się okazało, Powiat podczas dalszej 
odbudowy chodnika na ul. Jędrzejowskiej, dzięki staraniom mieszkańców, została poprowadzona rura 
odwadniająca z chodników na drodze gminnej. Mieszkańcy posesji nr 74 na własny koszt w 2022 r. 
zamówili 3 auta kruszywa, utwardzili, usypali. Przy zakładaniu tej rury ta droga została uszkodzona. 
Czy jest możliwość, żeby ta droga została odnowiona? Mieszkaniec w tej sprawie pisał pismo w 2022 
r. Do tej chwili nie został poinformowany co dalej.  
Proszę o zamontowanie oświetlenia świątecznego na Osiedlu Rynek i na ul. Dworcowej obok placu 
zabaw.  
Pan Burmistrz: 
- radny R. Dębicki – oświetlenie na ul. Sportowej jest to poważne wyzwanie inwestycyjne. Nie mamy 
tego zaplanowanego na ten rok i na 2024 r. Na razie musimy zakończyć te wyzwania oświetleniowe, 
które są rozpoczęte. Tam dołożyliśmy, do tych pozyskanych środków, prawie milion złotych. To trzeba 
będzie ująć do przyszłych inwestycji. To wszystko trzeba będzie skoordynować z przebudową kładki. 
Ona będzie przesunięta w innej miejsce. Teren będzie zagospodarowywany. To musi być też z tym 
spójne.  
Dokonamy wizji ul. Ogrodowej od ul. Zielonej. Myślę, że tam łatanie o tej porze nic by nie dało. To 
musi być zaplanowane na 2024 r.  
Odnośnie dziury na chodniku naprzeciwko sklepu motoryzacyjnego – musimy rozeznać temat.  



- radny K. Prusek – wniosków odnośnie Swaryszowa piszemy od kilku lat. Jest to teren najbardziej 
zniszczonych dróg z naszej Gminy. Doczekaliśmy się chodnika, dokładając swoje 50%. Na razie w 
planach Powiatu tego nie widzę na przyszły rok pomimo próśb. Na razie Powiat nie składał na kolejne 
drogi, na kolejne chodniki na terenie naszej Gminy. Jedyna droga, na którą złożył  jest to droga przez 
Mierzyn. To w ogóle nie było konsultowane z Gminą Sędziszów. My corocznie występujemy o te 
najbardziej newralgiczne drogi.  
Odnośnie pogłębiania rowów, my cały czas kontaktujemy się telefonicznie z Wodami Polskimi. Jeżeli 
ten rów będzie wykonywany od Słupi przez Szałas, Tarnawę to mam nadzieję, że będzie to wykonane 
w takim standardzie, ze kilka lat wytrzyma.   
- radny W. Tabor – wyrównać to nie jest takie proste. Jeżeli coś jest nawiezione to Gmina ma obowiązek 
uporządkować to. Na pewno nie możemy tego zrobić w taki sposób. My naprawdę musimy zamontować 
te monitoringi w miejsca, gdzie było zgłaszane. My wszystko zgłaszamy na policję. Przypadków było 
więcej. 
Odnośnie robót na Pile. Nie wiem ile będą prace trwały. Teraz jest zima, więc nie bardzo da się robić w 
takiej temperaturze.  
- radny A. Stępień –ten uszkodzony znak jest przy drodze powiatowej? Zgłosimy, bo to jest obowiązek 
Powiatu.  
Odnośnie targu to pani radna powiatowa rozpozna temat. Odnośnie słupów na Grązowie, należy zapytać 
w wydziale. W tej chwili nie potrafię odpowiedzieć.  
- radny S. Fira – jeśli chodzi o oświetlenie to przypominam, że my na dzisiaj płacimy 300% więcej za 
prąd. I to jest za samą energię. Jest to sprawa do dyskusji. Musimy się zastanowić co robić, żeby jeszcze 
bardziej na tej energii zaoszczędzić. Przyjmuję ten wniosek do wnikliwej analizy.  
- radny J. Jaworski – ten pierwszy poniedziałkowy dzień to rzeczywiście były interwencje. Ale po 
sprawdzeniu to nie było tak tragicznie, ale wiem, że było dużo do poprawy. W Informacji podkreśliłem, 
że chciałbym żeby było tak przez całą zimę jak jest właśnie dzisiaj. Wczoraj sypali już od wieczora te 
główne drogi. I oby tego nie odpuszczano.  
- przewodniczący osiedla Rynek – monitoring jest zamontowany. Jeśli są jakieś sprawy, które należy 
sprawdzić to możemy to zrobić. Należy bezpośrednio z p. Krzysztofem Malcem.  
Informatyk K. Malec: 
Monitoring w Rynku działa od 17 listopada. Nie działał od początku miesiąca. W tym momencie 
monitoring jest w formie testowej. Dopiero będzie odbiór i zakończenie inwestycji.  
Pan Burmistrz: 
Odnośnie podrzucania odpadów na otwartym terenie. To już jest typowa złośliwość. Ludzie sami sobie 
śmiecą miejsce, gdzie żyją.  
Odnośnie wiaty przystankowej na ul. Marianowskiej, wniosek przyjmujemy i musimy go rozpatrzeć. 
Do tej chwili nie było żadnych zgłoszeń na zebraniach.  
Na ul. Wodzisławskiej to nie jest nasz mur. Wielokrotnie zgłaszaliśmy. Odnośnie podcięcia krzaków to 
myślę, że to końca roku już tego robić nie będziemy. Zobaczymy w planie na 2024 r.  
Ta droga, gdzie Powiat prowadził odwodnienie to prosiliśmy również o to by to odwodnienie było 
wykonane w sposób spełniający wymogi. Dzisiejsza uchwała, która była podejmowana dla Powiatu to 
właśnie było dofinansowanie tego odwodnienia. Dołożyliśmy środków na wszelkie materiały. Bez 
działania Gminy to pewnie Powiat sam by się nie zdecydował podjąć tego tematu. Odnośnie tej drogi 
to już musimy z Powiatem, żeby ją naprawili. Powinien zakończyć ten temat. Będę rozmawiał z p. 
Kossakowskim. Mam nadzieję, że do jakiegoś porozumienia dojdziemy.  
Odnośnie oświetlenia świątecznego to ono będzie. Natomiast nie będzie żadnej dodatkowej choinki. 
Będzie zawieszone tak jak corocznie.  
Wszystkie nasze drogi, szczególnie drogi powiatowe, wszystkie chodniki – są ciągle zgłaszane. Rolą 
Powiatu jest podjąć się wyzwań bardziej energicznie. Będzie wreszcie realizowany wniosek z tego 
rządowego Funduszu Dróg, ten kilometr w Mierzynie o którym wspominałem już dzisiaj.  Z naszej 
strony są wszystkie wnioski, prośby i wola udziału w dofinansowaniu. To jest zadanie Powiatu. 
Pieniądze powinny być zdecydowanie większe na drogi.  
Radny K. Prusek: 
A może byśmy napisali jakieś pismo do p. Starosty, bo ta droga na Swaryszowie wymaga generalnego 
remontu.  
 



Pan Burmistrz: 
My to robimy cyklicznie, kilkanaście razy w roku. Dziękujemy za jakieś drobne posypanie, a 
podstawowy temat nie jest rozwiązany 
Radny K. Prusek: 
Zbliża się nowy rok to można wystąpić z wnioskiem. Trzeba dziękować i przypominać się.  
Pan Burmistrz: 
Oczywiście, ale nikt nie robi nikomu łaski, że podstawowe obowiązki wykonuje. Ten asfalt się pourywał 
i zaraz nie będzie śladu po tym podsypaniu. Ta droga wymaga generalnego remontu. Tak jak wiele 
innych dróg. Jest 7 albo dróg, o które występujemy w pakiecie. Powiat musi sobie naprawdę wziąć do 
serca i przeznaczać więcej środków swoich i pozyskiwanych na drogi powiatowe. Zastosować te 
proporcje, które były. Im dłuższe drogi tym więcej potrzeb do każdego zadania. I o to będziemy prosić 
tak jak prosiliśmy do tej pory.  
Radna B. Wójcik: 
Popieram prośbę radnego Stanisława Firy. Zastanawiając się czy oświetlić tamten kawałek to 
powinniśmy spojrzeć na całą gminę, żeby faktycznie to światło godzinę wcześniej już się paliło. 
Podnieśliśmy 12% podatków. Wiem, ze to nie będą duże pieniądze dla budżetu, ale każdy w miarę 
wywiązuje się z płatności. Lepiej podjąć tą decyzję wcześniej dla bezpieczeństwa mieszkańców. 
Dalibyśmy radę finansowo.  
Pan Burmistrz: 
Podjęliśmy uchwałę o zwolnieniu ZUK z podatku, żeby ceny wody nie były podnoszone. 650 tys. zł 
zwolnienia. Realnie podwyżka podatku wynosi 3,5% u nas w skali dochodów dla Gminy, gdzie 
minimalne wynagrodzenie, które musimy zwiększyć. Te 3,5% naprawdę rozejdzie się nie wiadomo 
kiedy.  
Radna B. Wójcik: 
Ja teraz proszę ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców. Tylko dodatkową godzinę światła.  
Pan Burmistrz: 
Przez lata tak było i nikomu nic się nie działo. Ja wiem, ze standard życia wzrasta. Ja też bym chciał, 
żeby ludzie wszędzie byli zadowoleni. My przez te kilka miesięcy oszczędzania na prądzie 
zaoszczędziliśmy prawie 400 tys. zł. To zostaje w budżecie. 
Radna B. Wójcik: 
Podnieśliśmy podatki to zróbmy przychylmy się do tej prośby. Należy usiąść i porozmawiać. Pozostali 
radni na pewno są za tym co ja teraz mówię.  
Pan Burmistrz: 
Ja może tak do wszystkiego podchodzę, że bardzo liczę każdą złotówkę. I na miarę możliwości, jeśli da 
się trochę zaoszczędzić w sytuacji, gdzie nie będzie niebezpieczeństwa dla mieszkańców to róbmy to. 
Robimy gdzie się da, lamp oświetleniowych nam nie ubywa tylko nam przybywa w znaczącej ilości. I 
to są kolejne pieniądze, które mamy wydawać. Energia jednak kosztuje.  
Radny J. Jaworski: 
Elektrownie wiatrowe. Czy my możemy się podłączyć do producenta? 
Pan Burmistrz: 
Na dzisiaj nie. Działania idą w takim kierunku, że po założeniu spółdzielni energetycznej chcemy 
występować z wnioskami o dofinansowanie na rozbudowę własnej, gminnej, małej farmy 
fotowoltaicznej po to, żeby ten prąd był tańszy. To będzie docelowo dla mieszkańców. Państwo musi 
ustalić bardzo precyzyjne przepisy, z których będziemy mogli korzystać.  
Opodatkowanie będzie obowiązywało od 1 stycznia 2024 r. Galeria i Mrówka funkcjonują, ale zgodnie 
z prawem podatkowym opodatkowanie na podstawie złożonych deklaracji będzie obowiązywać od 1 
stycznia 2024 r. Weźmy pod uwagę to, że my naprawdę realizujemy wielkie inwestycje ze znaczącym 
dokładaniem Gminy.  To, że podniesione podatki to jest mikroskala. Bardzo dziękuję Radzie za podjęcie 
tej uchwały, za zrozumienie. Większości radnym, którzy rozumieją, że my musimy zapewniać usługi 
publiczne na odpowiednim poziomie. Bez dochodów nikt nam nie dołoży. My musimy sami zadbać o 
to, żeby ludziom dawać usługi na odpowiednim poziomie.  
Przewodniczący osiedla Rynek P. Adamski: 
Odnośnie ul. Jędrzejowskiej to myślę, że nie ma pan takie wiedzy jak ja.  To odwodnienie ul. 
Jędrzejowskiej w ogóle nie wchodziło w grę. To dzięki mojemu zaangażowaniu oraz mieszkańców tej 
ulicy ta rura została dołożona na długości 100 m i zostało zrobione odwodnienie na drodze gminnej. 



Gmina do tej drogi się nie przyznaje. Jak była modernizacja ulic Bąkowska, Partyzantów, jeżeli firma 
weszła 10 cm w działkę prywatną to na spotkaniu z mieszkańcami pan Burmistrz kazał nie robić z tego 
problemu. A tu jest droga gminna, do której Gmina w ogóle się nie przyznaje.  
Na ubiegłej sesji podałem 2 tematy, które miał pan sprawdzić. I jak się pan do nich odniósł?  
Mam temat do p. Rafała Dębickiego odnośnie foto pułapki przy Domu Weselnym „Magnat”. Mam 
nagrania z prywatnego telefonu. Nie chciałbym ich upubliczniać, bo nie chciałbym nikomu robić 
problemów, więc chciałbym, żeby tam kamera była zamontowana na stałe.  
Radny J. Strzelec: 
Rozmawiamy o drodze i o oświacie. To są takie standardowe tematy. Zobaczmy ile jest w budżecie na 
drogi. Dużo się różni na przestrzeni lat? A teraz my wszyscy tu mamy problem. Ile budżet wynosi bez 
subwencji?  
Droga od cegielni dzisiaj była zasypana ładnie. W Krzelowie koło stodoły jak jedzie z ciężarem to 
normalnie robi rowy z wodą. Musi pękać, bo nie ma podłoża.  
Pan Burmistrz: 
Wysoka Rado czy przedstawiać teraz odnośnie tych wniosków firm o budowę fotowoltaiki i kolejna 
budowę farm wiatrakowych? Na wspólnych komisjach była niezdrowa dyskusja. Chciałem p. 
Chmielarskiemu przedstawić, udokumentować kiedy wpływały wnioski od firm.  
Radny J. Jaworski: 
Panie Burmistrz, może jak będzie p. Chmielarski. 
Pan Burmistrz: 
Może podstawowe informacje. Pierwszy wniosek wpłynął 11.11.2022 r. o przystąpienie i przyjęcie dla 
obrębu Gniewięcin, Klimontówek  Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
umożliwiającego realizację na wskazanym terenie odnawialnego źródła energii elektrowni wiatrowych 
oraz farm fotowoltaicznych. Inwestycja polegającą na wytwarzaniu energii elektrycznej. Inwestor 
wskazał, że jest gotowy partycypować w kosztach. Prawnie jest to już na dzień dzisiejszy niemożliwe. 
Mogą na zasadzie darowizny. Takie umowy mamy podpisane już z 2 firmami. Od tamtej pory firma ma 
podpisane umowy z ludźmi, kontrakty, robi monitoringi itd.  
Kolejny wniosek tej firmy był 16.05.2023 r., gdzie informują nas o otrzymanej mocy od spółki PGE 
Dystrybucja na kolejne 40mW mocy przyłączeniowej. I przesłali wytypowane obszary pod elektrownie 
wiatrowe oraz farmy fotowoltaiczne, obręb Gniewięcin, Klimontówek, Piła, Aleksandrów, Zielonki, 
Grązów, Łowinia, Pawłowice. Oni przejęli tak jakby te projekty od tej firmy poprzedniej – te tereny 
Zielonki, Grązów.  
Te wszystkie procedury trwały od lipca 2022 r. A nie wciągu 2 dni. Druga firma, która od 4 lub 5 lat ma 
z nami współpracę. Najpierw uchwalaliśmy studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego 
dla terenów takich jak Pawłowice, Boleścice, Jeżów. Firma Green Capital wystąpiła po raz pierwszy  
05.04.2023 r.  Wystąpiła rok później po tamtej firmie. Jeśli ktoś ma pełne dokumenty opracowane od 
2022 r. i w trakcie wchodzi kolejna firma, która chciałaby na ten sam cel na tym samym terenie to jak 
my mamy się zachować? Jesteśmy między młotem a kowadłem. Jeżeli ktoś ma przygotowane 
dokumenty to my im występujemy o zmianę MPZP. To wszystko jest w dokumentach do wglądu. 
Przewodniczący osiedla Rynek P. Adamski: 
Albo będzie pan sprawdzał po danej sesji to co ma deklaruje albo w ogóle nie będę przychodził. I 
problemy będą się same rozwiązywać z tego co widzę.  
Pan Burmistrz: 
Każda osoba jest bardzo mile widziana na sesji.  
Przewodniczący osiedla Rynek P. Adamski: 
Co z tego, że ja składam wnioski skoro pan i tak nie wie o czym mówiłem.  
Pan Burmistrz: 
Ilość pana wniosków, które bardzo często są w pewien już sposób załatwione, rozwiązane, jest tak duża, 
że człowiek się gubi.  
Wiceprzewodnicząca A. Konieczna: 
Panie przewodniczący co panu szkodzi przypomnieć te wnioski? Nie będziemy dyskutować o niczym.  
Przewodniczący osiedla Rynek P. Adamski: 
Panie Burmistrzu zwróciłem uwagę na zakrzaczenie na działce gminnej przy ul. Gniewięcińskiej. 
Kolejnym tematem była działka gminna przy ul. Jędrzejowskiej, gdzie jest zatkany przepust od 
studzienki na drodze powiatowej. Woda wylewa i robi się jedno rozlewisko.  



Ad. 31 
Po wyczerpaniu porządku obrad Pani Przewodnicząca zamknęła obrady LXIII sesji Rady Miejskiej 
Sędziszów.  
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
Protokołowała     Sekretarz     Przewodniczył  
 
 


